
  

 

Mondelinge vragen – Veiligheid in 
het Máximapark 

21 mei 2025    
 

Vragen:    

“Ouders en sportclubs slaan alarm, jongeren op fatbikes persen tieners af in 
Máximapark: ‘Ze eisten 200 euro”, kopte het AD Utrecht op 15 mei jl. In het 
nieuwsbericht wordt beschreven hoe verschillende jongeren, meestal afkomstig van 
een van de in de buurt gelegen sportclubs, op het Lint in het Máximapark het 
slachtoffer zijn geworden van een groep jongeren op fatbikes. Uit verklaringen blijkt 
dat slachtoffers worden omsingeld door in het zwart geklede jongeren en vervolgens 
worden afgeperst. Het beeld dat een georganiseerde groep jongeren het specifiek op 
andere jongeren gemunt lijkt te hebben, is zeer zorgwekkend.  

Deze signalen zijn bovendien niet nieuw, begin april bereikte de vragenstellers ook al 
verhalen over soortgelijke incidenten bij het Máximapark en over waarschuwingen 
die daarover rond gingen in appgroepen van verschillende sportclubs. Het is 
bovendien niet de eerste keer dat er sprake is van onveilige situaties, waarbij 
specifiek jongeren het slachtoffer zijn, in het Máximapark. Dit brengt de fracties van 
de VVD en UtrechtNu!, Student & Starter, EenUtrecht, CDA, D66 tot de volgende 
vragen:    

1. Herkent de burgemeester het in het artikel geschetste beeld en is dit beeld 
volledig? Waren hierover al signalen bekend bij de gemeente voorafgaand 
aan het artikel en zo ja, wanneer zijn deze signalen binnen gekomen?  

 

2. Is de burgemeester het met de fracties eens dat jongeren veilig (naar hun 
sportclub) zouden moeten kunnen fietsen en dat dit soort incidenten afbreuk 
doen aan het veiligheidsgevoel van jongeren en hun ouders? 

 



3. Is de burgemeester bereid extra maatregelen te treffen om de veiligheid op 
Het Lint te verbeteren? Bijvoorbeeld door het toevoegen van meer 
straatverlichting, het frequenter inzetten van toezicht en handhaving op deze 
locatie en eventueel het plaatsen van een of meerdere flexibele camera’s? 

 

Een woordvoerder van de politie heeft aan het AD aangegeven het geschetste 
beeld te herkennen. Maar om in actie te komen zijn meldingen nodig van mensen 
die het overkomt en daar ontbreekt het tot nu toe aan, aldus de politie. 

 

4.  Hoe is het beeld van het ontbreken van meldingen te rijmen met de vele 
waarschuwingsberichten die al langer onder verschillende sportclubs en  
ouders rondgaan? Waren deze berichten wel bekend en kan de gemeente 
en/of politie niet ook op dit soort signalen handelen?  
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